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1 Opening en mededelingen door de voorzitter 

De voorzitter verwelkomt de aanwezigen op de 90ste jaarvergadering van de vereniging. 
Inderdaad, op 1 april a.s., over een paar dagen, bestaat Vislust 90 jaar. Negentig jaar, dat mag 
je toch wel een jubileumjaar noemen.  
In september zal het bestuur een activiteit organiseren voor alle vrijwilligers om het 90-jarig 
bestaan te vieren. De eerste ideeën beginnen zich te vormen. En daarna op naar ons 100 jarig 
bestaan. Dat is nog eens een mijlpaal. 
Welkom dus aan alle leden, aan onze ereleden en aan onze erevoorzitter. Bijzonder welkom ook 
aan onze jubilarissen, 40, 50 en 60 jaar lid, al dan niet vergezeld door jullie partner of familie. 
Mooi daj d’r bint. Na de pauze gaan we jullie huldigen, voor de vereniging altijd het hoogtepunt 
van onze ALV in het voorjaar. Totaal 17 jubilarissen, goed voor 810 jaar aan viservaring. Mooi 
toch. 
Onze 25-jarige jubilarissen, totaal 41, hebben we schriftelijk bedankt voor hun steun aan onze 
vereniging. Zij hebben daarbij een attentie ontvangen. 
 
Onze agenda telt vandaag een bijzonder onderwerp. Dat is de wijziging van de statuten. Dat 
gebeurt niet zo vaak gelukkig, maar soms is het gewoon nodig als gevolg van wettelijke 
ontwikkelingen zoals AVG, UBO, WBTR (vergeef me de afkortingen) en de mogelijkheid van een 
nieuwe technologische ontwikkeling als bijvoorbeeld digitaal vergaderen. Ik zal het straks verder 
toelichten. Gelukkig ook dat er meer dan 75 leden aanwezig zijn, op dit moment nog een vereiste 
om de statuten te kunnen wijzigen. 
Wat wel duidelijk is, is dat de administratieve last van verenigingen door allerlei nieuwe wetten 
en regelingen de laatste jaren steeds groter wordt. Daar gaat nogal wat tijd en energie inzitten, 
helaas.  
 
Aan het begin van onze ledenvergadering staan we altijd stil bij de overleden leden, waarna we 
zo mogelijk staand een moment stilte in acht nemen. Vorig jaar heb ik jullie niet uitgenodigd om 
dat staande te doen, en het is me duidelijk geworden dat dat wel op prijs wordt gesteld. Dus dit 
jaar doen we het weer staande, voor zover uw mobiliteit dat toe staat. 
 
Onze secretaris Henk Wijnen heeft straks een uitgebreid jaarverslag. Als je de feiten op de rij zet, 
dan blijkt dat er best veel is gebeurd in 2022. 
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Onze penningmeester Armin Büter presenteert straks de resultaten van 2022, de definitieve 
begroting van 2023 en een investeringsvoorstel voor een paar grote onderhoudsklussen die we 
willen uitbesteden. Het zijn flinke klussen, waarvoor we geen beroep kunnen doen op onze 
onderhoudsgroep. Daarvoor zijn de uit te voeren werkzaamheden te zwaar en te omvangrijk. De 
penningmeester ligt dat straks toe bij de behandeling van de begroting. En de penningmeester 
blikt met u vooruit naar de contributie 2024. 
 
Afijn u hoort het wel, het is eigenlijk de gebruikelijk agenda voor een vergadering waarin uw 
bestuur verantwoordelijkheid aflegt over het gevoerde beleid van het afgelopen jaar en kijkt naar 
vooral wat we in het lopende jaar organiseren. 
 

Vaststelling agenda 

Op tafel ligt de agenda van deze vergadering. Zijn daarbij aanvullingen, mist u iets wat u graag 
geagendeerd zou zien? We hebben op het eind van de vergadering natuurlijk ook onze rondvraag 
nog. 
 
Overledenen 

Dan ben ik nu aangekomen bij het voorlezen van namen van de leden die overleden zijn.  
 
En dan wil ik beginnen bij twee oud-leden, twee oud-leden die weliswaar geen lid meer zijn maar 
wel heel lang lid zijn geweest. Allereerst wil ik noemen Harm van Oosten. Menigeen van u kent 
hem wel. Vorig jaar heeft hij vanwege ziekte zijn lidmaatschap beëindigd, onlangs is hij 
overleden, op 88 jarige leeftijd. Harm is 62 jaar lid geweest van Vislust en was de initiatiefnemer 
van de man-vrouw wedstrijd, welke jaarlijks wordt gevist aan de Loolee. 
En wil ik noemen oud lid Johan Ferwerda. Johan is onlangs op 93-jarige leeftijd overleden en hij is 
67 jaar lid geweest van Vislust. Verder zijn gerekend vanaf de ALV voorjaar 2022, 23 leden 
overleden. De namen van deze overleden worden voorgelezen, waarna een moment stilte in acht 
wordt genomen.  
 
Mededelingen 

• Op het Indiëterrein zijn twee waterbekkens gerealiseerd. Deze zijn op dit moment eigendom 
van Ter Steege, de aannemer die de wijk bouwt. Op termijn zullen deze waterbekkens in 
eigendom worden overgedragen aan de Gemeente Almelo. Tot die tijd is het vissen daar 
wettelijk niet toegestaan. Het tweede bekken krijgt nog een open verbinding met het 
Overijssels kanaal, dat duurt nog een paar jaar, afhankelijk van de voortgang van de 
bouwwerkzaamheden. Na overdracht van het eigendom aan de gemeente zullen de beide 
bekkens naar het zich laat aanzien opgenomen worden in de huurovereenkomst elke Vislust 
heeft met de gemeente voor de visrechten. 

• Er worden in 2023 weer veel wedstrijden en competities georganiseerd. In die zin zijn we een 
bloeiende vereniging. Mooi om te melden is dat er voor het eerst in jaren een kleine 
competitie voor karpervissen wordt georganiseerd in de Dollegoorvijver, en een grote 
karperwedstrijd in september (gehoopt wordt op 50 koppels) in de zijtak van het 
Twentekanaal. Mooi dat die discipline van het vissen weer wordt opgepakt bij Vislust. Straks 
op de agenda nog een uitgebreidere toelichting op het wedstrijdprogramma 2023. 

• In december jl. heeft Vislust een convenant getekend, samen met bijna alle sportverenigingen 
in Almelo. In het convenant staan drie onderwerpen, dat betreft verantwoord alcoholbeleid, 
rookbeleid en verantwoord voedselaanbod in de kantine. We houden u op de hoogte van de 
stappen die in dit convenant gezet gaan worden. 

• Langs het Zandpad bij Aadorp worden 30 dubbele visplekken gerealiseerd. De 
werkzaamheden beginnen nadat Rijkswaterstaat de werkzaamheden aan de zijtak heeft 
opgeleverd. De datum daarvoor is 1 juli 2023. We kunnen er vanuit gaan dat de steigers na 
de bouwvak worden aangelegd. Maar de exacte datum is niet bekend. 

 
2 Goedkeuring notulen Voorjaarsvergadering en  Najaarsvergadering van 21 maart en 

21 november 2022. 

Deze worden zonder op- of aanmerkingen vastgesteld, met dank aan de notulist. 
 
3 Ingekomen en uitgaande stukken 2022. 

Alle correspondentie wordt digitaal gearchiveerd en kan op afspraak met de secretaris worden 
ingezien. 
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4 Jaarverslag van de secretaris over 2022 

• Het clubhuis is tot eind februari gesloten geweest, conform de regelgeving voor de horeca.  
• In het jaar 2022 heeft het bestuur 10 keer vergaderd. 
• Begin november heeft het bestuur het jaarlijkse overleg met alle commissies gehad. 
• Het DB heeft de vereniging vertegenwoordigd op externe overleggen met Rayon I en met de 

gemeente. 
• Onze vereniging telde in 2022 5.395 leden. Dat betrof 4.993 seniorleden en 402 jeugdleden. 

Dat is 148 leden meer dan in 2021. Daarmee hebben we de groei van 2020 en 2021 kunnen 
vasthouden. 

• Onze jubilarissen zijn persoonlijk gehuldigd. Zij hebben een persoonlijk aandenken en een 
boeket bloemen ontvangen. 

 
De volgende projecten zijn gerealiseerd: 

• Er zijn 2-tal terrein borden geplaatst naar de toegang van het club gebouw. 
• Door de onderhoudsploeg zijn rondom de vijver en het clubgebouw de nodige 

snoeiwerkzaamheden uitgevoerd. 
• We hebben ook weer schapen ingezet voor het onderhoud langs de vijver. 
• Er zijn rondom het club gebouw een 4 tal camera’ s gemonteerd. 
• Edmond Kats heeft het BHV diploma behaald. 
• Er is een AED aangeschaft, een 9 tal leden hebben de AED cursus gevolgd. 
• Aan de Loolee bij de Mariabrug is een mindervalide steiger gerealiseerd; de kosten daarvan 

aan de zijde van Vislust waren begroot op € 2.500,-. Voor die uitgave hebben we vorig jaar 
fiat gekregen van de ALV. Goed nieuws is dat we een tweetal subsidie aanvragen hebben 
ingediend. Eén bij NOC/NSF ter hoogte van € 1.000,-. Deze is gehonoreerd. En een subsidie 
aanvraag bij de gemeente voor € 2.500,-. Deze is toegekend tot een bedrag van € 500,-. 
Daarmee komt de uitgave aan de zijde van Vislust op een bedrag van € 950,25.  

• Er is een Bellybootdag georganiseerd op de vijver 
• Het Nederlands dames karper team heeft in april een trainingswedstrijd gehouden, in de 

Dollegoorvijver.  
• In 2022 hebben we twee keer een aantal bewoners van een zorginstelling een mooie ochtend 

bezorgd. Iedereen ving vis en de deelnemers hadden zichtbaar plezier. 
• Er heeft een onderzoek plaats gevonden naar de mogelijkheid het clubhuis te verduurzamen. 

Dat onderzoek is uitgevoerd door “De Groene club”. Het heeft geen haalbaar resultaat 
opgeleverd. De bouwkundige aard van ons clubhuis maakt dat investeringen in 
energiebesparing een veel te lange terugverdien tijd hebben en daarmee economisch gezien 
niet realistisch zijn. We hebben een clubhuis dat veel energie verbruikt.  

• In december 2022 heeft Vislust de handtekening gezet onder het convenant Gezonde 
Sportomgeving. Dat convenant richt zich op rookbeleid, gezond voedselaanbod in de kantine 
en verantwoord alcoholbeleid. We liften mee op de initiatieven die uit dit convenant 
voortvloeien. 

• Op 4 december heeft duikvereniging Galathea een duiksessie gehouden in de Dollegoorvijver. 
Ze komen nog 3 keer terug, in elk jaargetijde. Ze maken een film boven en onder water van 
onze vijver. Wellicht kunnen we u deze film volgend jaar laten zien op deze vergadering. 

• Vislust heeft in 2022 bijna € 3.000,- uitgegeven aan onderhoud van de vissteigers rond de 
Dollegoorvijver. Belangrijk is dat de steigers zo veilig mogelijk zijn. Kapotte planken zijn 
vervangen en er is een opstaande rand aangebracht rond de steigers. Voor een gedeelte van 
de steigers vindt dat in 2023 plaats. 

• Naar aanleiding van een rondvraag in de ALV voorjaar 2022 is de toegang tot het clubhuis 
verbeterd. De drempel bij de toegangsdeur is verwijderd waardoor je nu makkelijker met 
rolstoel, rollator of scootmobiel naar binnen kunt. Buiten is reeds een bord geplaatst voor een 
mindervalide parkeerplaats, de daarbij behorende belijning voor het duiden van 
parkeervakken volgt nog. 

• Bij bijna elke wedstrijd en competitie heeft Vislust naast de inleg extra bijgedragen in de 
prijzenpot, met het idee de populariteit van het wedstrijdvissen te vergroten. We zijn dat ook 
in 2023 van plan.  

• En ik wil graag noemen dat in 2022 op initiatief van Johan Slots een feedercompetitie is 
gestart. Deze krijgt een vervolg in 2023 en ik ga ervan uit dat het een vast onderdeel wordt 
in het wedstrijdvissen binnen Vislust. 

• Naast biljarten hebben we nu ook een dartclub in het clubhuis. 
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• En natuurlijk is er veel gevist, feedercompetitie, seniorencompetitie, veteranencompetitie, 
diverse wedstrijden individueel en koppel. Alle uitslagen zijn terug te vinden op de site. 

 
Namens het bestuur dankt de secretaris alle vrijwilligers voor hun inzet in 2022 en wenst hij alle 
leden een corona virus vrij visrijk en gezond 2023 toe. 
De ALV stemt in met het jaarverslag 2022. 
 
5 Bestuursverkiezing.  

Aftredend na een zittingsperiode van 3 jaar zijn Armin Büter en Gerrit Meijer. 
Zij zijn beiden herkiesbaar voor een periode van 3 jaar. Dat heeft de instemming van ALV. 
Er zijn geen tekenkandidaten ingediend. 
 
We hebben een vacature binnen het bestuur. Die zou opgevuld moeten worden. Dus denk na of 
een bestuursfunctie bij u past en of u wat vrije tijd in de hengelsport wilt steken. Ook als de 
voorzitter vooruit kijkt naar de ALV van 2024 is dringend versterking nodig. In 2024 de voorzitter 
21 jaar bestuurslid en geeft hij aan voornemens te zijn zich niet meer verkiesbaar te stellen voor 
een nieuwe periode van 3 jaar. Dus ook met het oog op ervaring opdoen in een bestuursfunctie 
zou het mooi zijn als er nu bij voorkeur twee nieuwe bestuursleden aantreden. Dan kan ook de 
werklast binnen het bestuur wat verdeeld worden.  
Kandidaat bestuursleden kunnen zich melden bij de secretaris, ook als zij op proef een tijdje 
zouden willen meelopen in een bestuursfunctie. 
 
6 Financieel verslag 2022 

• Over 2022 was de begroting vastgesteld op een overschot van € 13.842,- 
• De realisatie is uitgekomen op een overschot van € 14.935,- 
• Bij een omzet van ruim € 200.000,- is dat een mooi resultaat.  
• Van het resultaat hebben we als voorheen € 3.000,- toegevoegd aan de Voorziening 

Onderhoud, waarmee we toekomstige grote onderhoudskosten kunnen bekostigen. De rest 
van het positieve resultaat hebben we toegevoegd aan ons eigen vermogen. We hebben veel 
geld in kas. 

Wat viel op: 

• Een afschrijving op dubieuze debiteuren als gevolg van het faillissement van Raven, totaal € 
928,- 

• Verder is er redelijk conform de begroting gewerkt. 
 

Begroting 2023 

• Onderhoud plus € 10.000,- ten behoeve van het weggraven van het grind aan vooral de 
achterzijde van het clubhuis, het aanbrengen van zwarte grond en het inzaaien met gras, het 
aanbrengen van een drietal trappen om de steigers aan de zuidwest zijde beter bereikbaar te 
maken, en het uitvoeren van opruimwerkzaamheden rond steiger 43 en links daarvan, het 
drijvende eiland in de bocht dat een gevaarlijk obstakel is geworden. We willen nog uitzoeken 
of het noodzakelijk is daarvoor vervanging te zoeken. 

• In zijn algemeenheid stijgt alles natuurlijk in prijs, dat is Vislust niet anders dan voor u thuis. 
Alleen al de energiekosten…. 

• En we willen graag wat organiseren rond het 90-jarig bestaan van onze vereniging. We 
voeren daarvoor een bedrag van € 2.500,- op in de begroting. Of we zoveel nodig hebben is 
nog niet te overzien, dat hangt af van de plannen die we uiteindelijk maken.  

• En de wijziging van de statuten kost ons € 1.000,-. 
• De begroting 2023 komt dan in de min, ongeveer € 4.000,- 
• Dat is geen probleem, dat kunnen we leiden. 
 
Contributie 2024 

• De afdracht aan Sportvisserij Oost-Nederland wordt verhoogd met 10% (CPI CBS 2022) van 
€ 11,65 naar € 12,82. Dat betekent een hogere afdracht van ruim € 6.000,- 

• Het is nog afwachten of Sportvisserij Nederland de afdracht verhoogt, dat blijft voorlopig nog 
even onzeker, maar kan ons zomaar € 9.000,- kosten (uitgaande van 10%) 

• Dat zal in 2024 leiden tot een negatieve begroting, maar ook dat kunnen we hebben, we 
stellen voor de contributie over 2024 niet te verhogen. 
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7 Verslag kascommissie 

De boekhouding over 2022 is op 08 maart 2022 gecontroleerd door Berny Nijhuis en Jan 
Hammink. Namens de kascontrolecommissie verklaart Jan Hammink dat de controle geen 
opmerkingen oplevert. 
 
Afsluiting financiën 

De ALV besluit bij acclamatie als volgt: 
• Stemt in met het financieel verslag 2022 
• Verleent het bestuur decharge voor het gevoerde beleid in 2022; 
• Stemt in met de begroting 2023 
• Stemt in met het contributievoorstel 2024 
 
8 Benoeming nieuw lid kascommissie 

J. Hammink is aftredend. De kascommissie voor de controle over 2023 bestaat uit de heren B. 
Nijhuis en R. Pol. Als reservelid voor de controle over 2023 en voor de kascommissie en 2024 en 
2025 stelt zich beschikbaar F. van Duiven. 
 
9 Wijziging statuten 

Directe aanleiding is de WBTR, de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen. Deze wet is in 
werking sinds 1 juli 2021. Deze wet vraagt om een aanpassing van de statuten. En als dat toch 
aan de orde is, dan wil het bestuur van de gelegenheid gebruik maken om een aantal andere 
wijzigingen door te voeren.  
 
Allereerst de wijzigingen die voortvloeien uit de WBTR 
 
• Taakvervulling bestuurders 

In de wet is expliciet opgenomen dat bestuurders van een vereniging of stichting zich bij de 
vervulling van hun taak moeten richten naar het belang van de rechtspersoon/organisatie. Dit 
betekent dat zij het belang van de organisatie waar zij bestuurder voor zijn voor andere belangen 
moeten stellen. De belangen van een vereniging moeten volgen uit de statuten. Het voortbestaan 
van de vereniging of stichting is uiteraard ook een belang dat moet worden nagestreefd. Dit 
wordt vastgelegd in artikel 14 lid 5 van de statuten. 

• Tegenstrijdig belang 

Er is sprake van een tegenstrijdig belang wanneer de bestuurder over een bepaald onderwerp een 
(in)direct persoonlijk belang heeft dat tegenstrijdig is met het belang van de vereniging. De 
WBTR bepaalt dat een bestuurder met een tegenstrijdig belang niet mag deelnemen aan de 
beraadslaging en besluitvorming over het relevante onderwerp. Doet de bestuurder dit toch, dan 
is het besluit vernietigbaar. Dat wil zeggen: het besluit blijft van kracht totdat de rechter het 
vernietigt. 
Als geen besluit kan worden genomen, omdat te veel bestuurders niet deel mogen nemen, neemt 
de ALV het besluit, tenzij de statuten anders bepalen. Dit wordt vastgelegd in artikel 14 lid 5 van 
de statuten. 

• Bepaling omtrent belet/ontstentenis 

De statuten van de vereniging moeten voortaan een bepaling bevatten waarin staat wat er moet 
gebeuren in het geval van ontstentenis (het permanent ontbreken van een bestuurder) of belet 
(het tijdelijk ontbreken van een bestuurder door bijvoorbeeld ziekte) van alle bestuurders. 
Voorgesteld wordt dat het bestuur van de vereniging in zo’n geval tijdelijk berust bij de 
kascommissie of bij door deze commissie aan te wijzen personen. Dit wordt vastgelegd in artikel 
14 lid 3 van de statuten. 
 
• Stemverdeling 

Het mag niet meer zo zijn dat één bestuurder meer stemmen uit mag brengen dan de rest van de 
bestuurders bij elkaar. Dit is niet aan de orde binnen Vislust. Maar de bepaling moet wel worden 
opgenomen in de statuten. 
 
Dat zijn de wijzigingen die voortvloeien uit de WBTR. 
 



 

6 

Wat willen we nog meer wijzigen? 

Naast bovenstaande vier verplichte wijzigingen willen we enkele andere zaken mee te nemen in 
een statutenwijziging. Een statutenwijziging kost best veel geld omdat er een notariële akte voor 
nodig is. Om deze redenen is het verstandig zoveel mogelijk wijzigingen in een keer mee te 
nemen. 
 
• Digitale ALV 

De afgelopen jaren is wel duidelijk geworden dat het niet vanzelfsprekend is dat we in (grote) 
groepen bij elkaar kunnen komen. Enerzijds was het heel vervelend om evenementen en 
bijeenkomsten afgelast te zien worden, maar aan de andere kant heeft het ons wel de 
mogelijkheden van digitaal vergaderen doen inzien. In de coronacrisis is tijdelijke wetgeving van 
kracht geweest die het mogelijk maakte een digitale vergadering te houden. Die noodwet is niet 
meer van kracht. 
Met de juiste voorzieningen kan een algemene ledenvergadering verantwoord digitaal 
georganiseerd worden. Dat hebben we eind 2020 ook al eens gedaan. Het heeft niet de voorkeur 
maar als het niet anders kan is het mooi dat het technisch in ieder geval kan. Het bestuur stelt 
dan ook voor om de mogelijkheid om een ALV digitaal te houden, op te nemen in de statuten. Dit 
wordt vastgelegd in artikel 21 lid 1 van de nieuwe statuten. 
 
• Grootte bestuur 

Nu tenminste 5 en ten hoogste 9 bestuursleden. Dat willen we wijzigen in ten minste 3 en ten 
hoogste 7.  
We doen het altijd al met max 7 bestuursleden en dat lijkt ook voldoende. Dit wordt vastgelegd in 
artikel 11 lid 1 van de nieuwe statuten. 
 
• Quorumvereiste 

Onze statuten kennen een zogenaamde quorumvereiste voor het wijzigen van de statuten. 
Vandaag is dat quorum van toepassing. Tenminste 75 leden moeten aanwezig zijn om de statuten 
te kunnen wijzigen en daarvan moet 2/3 van de leden instemmen met de wijziging welke wordt 
voorgesteld. Het verplichte aantal van 75 leden willen we schrappen, dat halen we meestal niet. 
Dat aantal hebben we vandaag wel gehaald. Het niet meer benodigd zijn van tenminste 75 leden 
wordt vastgelegd in artikel 26 lid 4 van de nieuwe statuten. Een meerderheid van 2/3 is voortaan 
voldoende om de statuten zo nodig te kunnen wijzigen. 
 
• Uitgavenplafond 

Voor uitgaven boven de € 2.500,- behoeven we nu voorafgaande toestemming van de ALV, dat 
willen we wijzigen. Alleen al door de indexering komt het bedrag van € 2.500,- al lang niet meer 
overeen met de destijds bepaalde grens. Maar het maakt ons ook niet slagvaardig. Er kan zich 
zomaar een situatie voordoen die vraagt om een forse investering.  
 
We stellen het als volgt voor: we presenteren jaarlijks de begroting aan de ALV, waarin grote 
uitgaven uiteraard, voor zover ze te voorzien zijn, worden opgevoerd. Niet voorziene grote 
uitgaven worden achteraf verantwoord. Zo behoudt de ALV zicht en gedeeltelijk greep op grotere 
investeringen van het bestuur. En in de ALV wordt natuurlijk verantwoording afgelegd over het 
gevoerde beleid. Als we het op deze wijze afspreken met elkaar lijken ons dat voldoende 
waarborgen om onverantwoorde uitgaven te voorkomen. Deze bepaling uit artikel 14 lid 2 wordt 
geschrapt. 
 
• Wijze van oproepen 

Nu staat er als wijze van oproepen dat dat moet via een schriftelijke uitnodiging of oproeping in 
een regionaal dagblad. We nemen in de nieuwe statuten op dat oproeping geschiedt in de 
bijsluiter bij de VISpas, zoals we al een paar jaar doen. En we nemen op dat daarnaast ook 
elektronisch opgeroepen kan worden via bijvoorbeeld website of mail. Het regionale dagblad gaat 
er uit, er zijn steeds minder mensen die een abonnement op een dagblad hebben. 
 
DE ALV stemt bij acclamatie in met het wijzigen van de statuten naar het concept zoals dat bij de 
vergaderstukken was gevoegd. 
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10 Korte toelichting op de wedstrijdseizoen 2023  

Jan Hammink geeft een korte toelichting op het programma van de senioren.2023. Jan Bokhove 
geeft een korte toelichting op het programma van de veteranen in 2023. De voorzitter benoemt 
de feedercompetitie en een karperwedstrijd in september 2023. 
 
11 Pauze 

 

12 Wijziging in de werkwijze prijsuitreiking winnaars  en hengelsportseizoen en 

gevolgen voor de ALV in het najaar. 

In de  commissievergadering tussen bestuur en alle commissies, begin november 2022, werd 
vanuit de commissies voorgesteld het uitreiken van bekers voor met name competities af te 
schaffen. Wisselbekers worden wel bijgewerkt met de bekende gravering maar worden uitgereikt 
bij de reguliere prijsuitreiking van de betreffende competitie of hengelwedstrijd. 
Maar als we dit agendapunt schrappen van de ALV die we in het najaar houden, dan blijft er wel 
heel weinig over op de agenda. Het bestuur stelt derhalve voor met het afschaffen van het 
uitreiken van de bekers ook de ALV in het najaar af te schaffen. Wel wil het bestuur zichzelf een 
inspanningsverplichting op te leggen om ergens in het najaar een thema-avond te organiseren. 
De ALV stemt met deze voorstellen in. 
 
13 Bestuurlijke zaken en commissie overzicht. 

• Allereerst vaststelling van het commissieoverzicht. Voor degenen die het aangaat, is de vraag 
of het overzicht compleet is en correct is.  

• Dan zoomt de voorzitter in op het lijstje van ereleden. Hij wil het vandaag met de ALV hebben 
over ereleden. Ereleden zijn, zo staat het in de staturen, natuurlijke personen die vanwege 
hun verdiensten voor de vereniging en/of hengelsport in het algemeen op voorstel van het 
bestuur door de ledenvergadering tot erelid zijn benoemd.  
Ereleden hebben alle rechten, voortvloeiend uit het lidmaatschap van de vereniging 
behoudens het stemrecht, tenzij zij tevens lid van de vereniging zijn, in welk geval zij 
eveneens het stemrecht hebben.  
Ereleden zijn vrijgesteld van financiële verplichtingen jegens de vereniging.  
We kennen als vereniging op dit moment 8 ereleden. Voor een vereniging als Vislust met ruim 
5.000 leden betekent dat je als erelid dus behoort tot een zeer select gezelschap. Dan heb je 
echt wel je verdiensten voor de hengelsport in het algemeen en voor Vislust in het bijzonder, 
gehad. Vanavond wil het bestuur een voorstel doen om twee leden uit ons midden te 
benoemen tot erelid. 
 
• Allereerst een van onze leden die volgend jaar 60 jaar lid is van onze vereniging. 

Gedurende een groot deel van zijn lidmaatschap heeft hij zich ingezet voor Vislust. Zo is 
hij 11 jaar bestuurslid geweest, van 2003 t/m 2013. Hij heeft zich jarenlang verdienstelijk 
gemaakt in meerdere commissies, waaronder de jeugdcommissie. Ook heeft hij zich 
jarenlang ingezet als controleur. Vorig jaar heeft hij te kennen gegeven, vanwege het 
vorderen van zijn leeftijd, met alles voor Vislust te stoppen. Dat is een goed moment om 
vanavond aan de ALV in te stemmen met de benoeming van Jan Platjes tot erelid van de 
Almelose Hengelsportvereniging Vislust.  

• De volgende die het bestuur voordraagt voor benoeming tot erelid is 54 jaar lid van onze 
vereniging. Hij heeft zich jarenlang ingespannen om veel extra’s toe te voegen aan 
Vislust. Dat waren bijvoorbeeld de kaartavonden met aansluitende verloting van prijzen, 
die hij bij elkaar wist te halen. Hij vormde jarenlang vrijwel alleen de 
activiteitencommissie. Ook heeft hij zich altijd ingezet om waar mogelijk administratieve 
ondersteuning te leveren op de laptop. Vele uitslagen heeft hij uitgewerkt in Excel, 
bijvoorbeeld voor het biljarten. En onderhoudsklusjes in en rond het clubhuis waren nooit 
te veel. Inzet en betrokkenheid, dat zijn kernbegrippen die op dit lid van toepassing zijn. 
Ook dit lid heeft zijn werkzaamheden voor Vislust moeten stoppen. Eens houdt het op. 
Een mooi moment om onze dank aan Piet Siebers te betuigen door hem erelid te maken 
van onze vereniging. 

• Vervolgens neemt de secretaris -tot verrassing van de voorzitter- het woord voor een 
derde voordracht. Dat betreft de benoeming van een zittend bestuurslid tot erelid. Dit lid 
is 29 jaar lid van onze vereniging. Hij heeft zich jarenlang ingespannen als bestuurder 
binnen Vislust. Hij heeft diverse bestuursfuncties bekleed, zoals penningmeester, 
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secretaris en is tot op heden onze voorzitter. Door zijn grote inspanning binnen Vislust 
stellen wij voor, om Harry Roord ook tot erelid te maken van onze vereniging.  

 
De ALV stemt met alle drie voordrachten in. De daarmee nieuw benoemde ereleden krijgen 
vervolgens de bijbehorende speld opgespeld. 
 

14 Huldiging jubilarissen 60,50 en 40 jaar. 

 

60 50 40 

J.V de Vries 
J.G. Kalkhaar 
J. Hinnen 
E. Kuiper 
 

H de Groot 
R.D.A. Wijnandts 
G de Groot 
H.J. van Sloten 
B.H.M.J. Nijhuis 
 

H.J. Gerrits  
A.H. Büter 
R. van Driel 
M.L.S.M. Deckers 
J. Woudstra 
J.G.H. Velnaar 
G. Krone 
D.C. Meulenbelt 
 

De jubilarissen krijgen bij dit jubileum een persoonlijk aandenken en een boeket bloemen 
uitgereikt. Een 4-tal jubilarissen hebben zich afgemeld, zij worden thuis opgezocht voor de 
uitreiking. 
 
15 Rondvraag 

• Hans Berkenbosch: Vraagt naar de nieuwe plafonplaten boven het biljart. Deze platen worden 
begin april vervangen. 

• B. Nijenhuis: Vraagt of het bijcuppen bij viswedstrijden is toegestaan. Dit is niet toegestaan. 
Bij wedstijden is de 2e hengel -een cupset wordt gezien als tweede hengel- boven water niet 
toegestaan. 

 

16 Sluiting door de voorzitter. 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun deelname aan de vergadering en wenst ieder wel 
thuis. Hierna volgt nog de gebruikelijke verloting.  
 
De voorzitter sluit om 21:30 uur de vergadering 
 
 
Vastgesteld in de Algemene Ledenvergadering 27 maart 2023. 
 

Harry Roord 

 
 

Henk Wijnen 

 

Voorzitter Secretaris 
  

Vastgesteld in de Algemene Ledenvergadering van ?? maart 2024 
 

Harry Roord 
 
 
 
 
 

Henk Wijnen 
 

Voorzitter Secretaris 
 
 

 

 


